



Sudbury-East Community Health Transportation Initiative  
44 St Christophe St, unit 2  
Noelville, ON  
P0M 2N0

## Driver

### **Position Overview:**

If you are looking for the opportunity to support the people in your community, then join our team!

The Sudbury-Est Health Community Initiative is a new accessible transportation program that will service Sudbury-Est. It is funded by the Ministry of Transportation and will be operated through Sudbury East Seniors Support Inc.

Sudbury East Seniors Support Inc. is looking to fill two part-time positions of driver, who, under the direction of the Transportation Manager, will primarily be responsible to transport clients to and from medical appointments.

The driver must possess the following:

### **Required Qualifications:**

- Maintain own current driver's license (G or equivalent)
- A Driver's Abstract clear of uninsurable convictions
- Current, clean vulnerable sector check
- At least 21 years of age
- At least 3 years of driving experience in Canada
- Maintain a current First Aid/CPR
- Awareness and respect of cultural diversity of clients
- Knowledge and sensitivity to individuals with disabilities and disorders
- A defensive driving mindset and firm understanding of related techniques
- Ability to work well independently
- High level of integrity, confidentiality, and accountability
- Bilingualism is an asset

If interested please send resume by e-mail to Michelle Belanger, SESS Executive Director at [aidemich@bellnet.ca](mailto:aidemich@bellnet.ca) or fax to 705-898-3449, ATTN: Michelle Belanger or by mail at 44 St Christophe St, Unit 2, Noelville, ON P0M 2N0.



Sudbury-East Community Health Transportation Initiative  
44 St Christophe St, unit 2  
Noelville, ON  
P0M 2N0

## Driver

Aperçu de la position :

Si vous recherchez la possibilité de soutenir les membres de votre communauté, rejoignez notre équipe !

L'initiative communautaire Santé Sudbury-Est est un nouveau programme de transport accessible qui desservira Sudbury-Est. Il est financé par le ministère des Transports et sera exploité par Sudbury East Seniors Support Inc.

Aide aux Séniors de Sudbury Est cherche à pourvoir deux postes de chauffeur à temps partiel. Sous la direction du responsable des transports, il sera principalement responsable du transport des clients à leurs rendez-vous médicaux.

Le conducteur doit posséder les éléments suivants :

Qualifications requises :

- Maintenir son propre permis de conduire (G ou équivalent)
- Un résumé de conducteur exempt de condamnations non assurables
- Vérification actuelle et propre du secteur vulnérable
- Au moins 21 ans
- Au moins 3 ans d'expérience de conduite au Canada
- Maintenir à jour les premiers soins / RCP
- Prise de conscience et respect de la diversité culturelle des clients
- Connaissance et sensibilité des personnes handicapées et atteintes de troubles
- une mentalité de conduite défensive et une compréhension ferme des techniques connexes
- Capacité à bien travailler de manière autonome
- Haut niveau d'intégrité, de confidentialité et de responsabilité
- Le bilinguisme est un atout

Si vous êtes intéressé, veuillez envoyer votre curriculum vitae par courriel à Michelle Belanger, directrice générale de l' ASSE, à [aidemich@bellnet.ca](mailto:aidemich@bellnet.ca) ou par télécopie au 705 898-3449, à l'attention de Michelle Belanger ou par courrier au 44, rue St Christophe, unité 2, Noelville, ON. P0M 2N0.